
Hässelby 2021-10-11 

Lapptågets årsstämmor avseende 2019 och 2020 

Plats: Gulsippan  

 

Årsstämma 2019 

 

1. Stämman valde Christian Wetterling som ordförande. 

2. Stämman valde David Lundgren som sekreterare.  

3. Stämman valde Rickard Borvin, Jan Rosén till justeringsmän. 

4. Styrelsens och revisorernas berättelse. 

5. Stämman ansåg att kallelsen skett i behörig ordning. 

6. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

7. Styrelsen föreslog att motioner och framställningar från styrelsen 

bordläggs till årsstämma 2020. Stämman godtar detta.  

8. Ersättning till styrelsen och revisorerna. Stämman godtar ersättningen. 

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd.  

10. Val av styrelse och ordförande. Förslag: Sittande.  

11. Val av revisorer. Förslag: Sittande.  

12.  Övriga frågor. Inga sådana.  

13. Stämmoprotokollet kommer finnas på hemsidan.  
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Årsstämma 2020 

 

1. Ordförande Christian Wetterling förklarade stämman öppnad.  

2. Christian Wetterling valdes av stämman som mötesordförande.  

3. David Lundgren valdes av stämman som sekreterare.  

4. Jan Rosén och Rickard Borvin valdes av stämman som justeringsmän och 

rösträknare.  

5. Stämman ansåg att kallelsen skett i behörig ordning.  

Balansräkningen saknades på hemsidan, men tillhandahölls till 

medlemmarna i skrift under mötet.  

6. Stämman godkände dagordningen.  

7. Styrelsens och revisorernas berättelser. 

 

1. Förvaltningsberättelse och bokslut 2020.  

2. Styrelsens förslag till vinstdisposition.  

Stämman godkände detta. 

3. Revisionsberättelse.  

Revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet, trots kritik rörande kostnader för 

fiberindragning. Revisorerna menade att föreningen kunnat spara 30-

40 000 kronor om pris förhandlats om.  

 

8. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.  

9. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar.  

a) Styrelsens framställningar  

• Byte av gatubelysning. 

Styrelsen föreslog att stämman skulle ge styrelsen tillstånd att byta ut 

belysning till en kostnad av max 140 000 kronor.  

Stämman godkände motionen.  

 

• Införande av schablonavgift för vatten. 

Stämman avslog motionen.   

 

b) Motioner från medlemmar 

• Kvartals/årsavgift till reparationsfonden (2019) 

Styrelsen föreslog att avslå motionen, då utrymmet inte finns längre.  

Stämman beslutade att avslå motionen. 

  

• Stolpbelysning 

Styrelsen föreslog att avslå motionen. 

Stämman beslutade att avslå motionen.  
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• Trädfällning/gallring  

Styrelsen föreslog att motionen skulle godkännas för vidare kontakt 

med Stockolms stad.  

Stämman beslutade att godkänna motionen.  

 

• Stadgeändring § 13 rörande att kallelse ska ske via e-post och 

övrig kommunikation vid hemsida. 

Styrelsen föreslog att motionen skulle godkännas. 

Stämman beslutade att godkänna motionen.    

 

• Uppgradering av el i garagelängor (el-bilar)  

Styrelsen föreslog att avslå motionen.  

Stämman beslutade att avslå motionen.  

 

• Upprustning av gemensamma parkytor 

Styrelsen ser positivt på principen att rusta upp parkytor, men föreslår 

att motionen avslås.  

Stämman beslutade att avslå motionen.  

 

• Farthinder på parkvägen i området 

Styrelsen föreslog att godkänna motionen – att initiera kontakt med 

Stockholms stad samt rörande fartgupp.  

Stämman beslutade att godkänna motionen.  

 

10.  Stämman godkände ersättningen till styrelsen. 

11. Stämman godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 

debiteringslängd för 2021.  

 

12.  Val av styrelse och ordförande.  

a) Val av 2 ordinarie styrelseledamöter för en tid av 2 år.  

Nuvarande kassör och sekreterare avgår den 31 december 2021.  

Stämman godkände. 

  

b) Val av två suppleanter för en tid av 1 år.  

En suppelant i form av Zakera Chowdhury valdes av stämman.  

 

c) Val av ordförande för en tid av 1 år.  

Nuvarande ordförande sitter kvar till stämman i mars 2022.  

Stämman godkände.  
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13.  Val av revisorer.  

a) Val av en revisor för en tid av två år.  

Sonny och Claes meddelade att de avgår i dag.  

b) Val av en suppleant för en tid av ett år.  

c)  Ingen ny revisor eller suppleant kunde väljas på mötet.  

 

 

14. Valberedning.  

a) Val av två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år.  

En ledamot i form av Rickard Borvin valdes av stämman.  

 

 

15.  Övriga frågor.  

 

Fråga ställdes rörande om styrelsen tänkt på att begära ersättning för 

placering av teknikbod, då den betjänar fler föreningar.  

Styrelsen svarade att det inte är något som man tänkt på.  

 

16.  Stämmoprotokollet kommer finnas på hemsidan.  

17. Stämman förklarades avslutad.  

 


